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152/2016                                                                             

 

 
 

REUNIÓ REGIONAL RPP 28/10 I 29/11/16 
 

ABP LLEIDA:  
  

-Els fulls d'identificacions: perquè s'estan fent, hi ha alguna instrucció?,...No hi ha 

el Fènix de SRC que ja enregistra tota aquesta informació ?. Estem duplicant la feina. 
Això únicament es fa a Ponent, per quin motiu es fa ? 

Vam deixar clara el nostre desacord vers aquest punt, es va dir als Caps Regionals 

que les identificacions perquè si no estan contemplades ni regulades per la norma. 
Així mateix ens informen que el 15 de novembre arribaran les noves “tablets” per a 

identificar els 51’s i 52’s, per ara només seran per a USC i ARRO. 

 

-Companys/es que fan tasques d’incidències: a USC Lleida en torn tarda o nits, 
estan en desacord. Considerem que aquestes funcions són de Caporal, ja que s’han de 

fer entrades i sortides de detinguts (SISDE), supervisió dels mateixos, custòdia claus 

del búnquer, fer el quadrant del dia següent,...Ens diuen que s’ho miraran i ja ens 
diran quelcom, sense concretar res més. 

 

-Neteja deficient dels vehicles: adjuntem a la reunió diverses fotos. Ens diuen que 
tenim raó, ja que durant el mes d’agost es va canviar l’empresa que feia la neteja dels 

mateixos, i va ser un descontrol. A priori ara funcionarà correctament. 

 

-Queixa de la planificació del romanent en divendres i dissabte en torn nit, a 
Lleida i tota la RPP: quan molts cops aquests agents inicien torn de matí el dilluns a 

les 07:00h. Tornem a fer incís que sempre posen als que ja fan moltes nits durant 

l’any, i això fa empitjorar la salut dels agents. Tornem a sol·licitar que no se’ls 
planifiqui de nits i tampoc aquests dies. Ens diuen que des de l’ABP ja s’ha tingut en 

compte i han fet vindre a més gent, a part dels escamots d’USC. I entrem de nou amb 

un debat amb els caps sobre els horaris estables que fan ells i l’afectació que té per la 

salut fer torns rotatius i sobretot les nits, les quals no són saludables per a ningú. 
 

-L’hora d’inici dels agents d’USC és a les 07:00h o 08:00h, marcat pel decret 

d’horaris 146/1996, i no a les 09:00h com se’ls ha planificat des de Suport. Ens diuen 
que arran de la nostra queixa es va modificar i que només ho van fer alguns, però 

voluntàriament. Teníem raó a la queixa. Si algú s’hi troba ens ho comuniqueu. 

 
-Cap de setmana festes de setembre: són 15 patrulles al torn de dia i deneguen 

els PAP’S,...Ens diuen que l’únic dia que eren més de 15 patrulles va ser per l’11-S, i 

que per la perplexitat de l’operatiu es van denegar tots. Companys/es demaneu 

tots els PAP’S per l’ATRI, d’aquesta manera deixem constància de la 
denegació constant per culpa de la manca d’efectius que hi ha. 

 

-Manca de seguretat a la comissaria: la porta continua trencada. Ho hem dit a 
altres reunions. Ens diuen que estan pendents de fer-ho. Des d’USPAC ens preocupa 

que triguin 1 any en arreglar una cosa que afecta a la seguretat. 

 
-OAC: en la passada reunió vam fer una petició sobre tindre un únic telèfon per a 

sol·licitar un advocat d’ofici. Es va comprometre a fer-ho, com estan les gestions?. 

Ens diuen que van parlar fa temps amb el deganat d’advocats i van veure molta 

predisposició, estan pendents de fer-ho. A l’anterior reunió vam proposar una persona 
fixa, únicament, per a tancar atestats i d’aquesta manera no deixar-ho pel torn de nit. 

es farà ?. No tenim resposta, ho tornarem a preguntar per e-mail. 
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SRC LLEIDA:  

- Manca d‘efectius a la SRC: Són 7 per escamot, abans eren 9. La setmana de nits 
no poden demanar PAP per manca d’efectius. Ens diuen que posen menys nits, per a 

afavorir una petició dels agents, per fer-ne menys. A USPAC ens diuen que no volen 

ser 4 efectius al torn de nit, ja que no poden gaudir dels permisos quan pertoca. 
 

- Refrigeració de la SRC: continua sense funcionar correctament. Ens diuen que 

aquest estiu s’ha fet una millora, tot i que tenim part raó en les queixes, ja que hi ha 
una màquina que es queda bloquejada i treu més potència d’aire del compte. 

 

- Els vidres de la SRC i de tot l’edifici interior té unes lamines fosques adhesives 

pels vidres, les quals estan mig trencades i en un estat deplorable. S’han de fer una 
actuació de millora en aquest aspecte. Ens diuen que tenim raó i que han d’acabar de 

valorar quina actuació fer al respecte. Tenen clar que s’ha d’arreglar. 

 
- Cables emissores: continuen sense tindre reposició (només funciona bé la del 

“dispatxer”), ja vam fer la queixa el dia 7 de juny. Ens diuen que no arribaran de 

moment més cables, i el que faran es adaptar les caixes com la del “dispatxer”. 
 El dia 5 d’octubre vam fer la queixa de manca d’higiene a la SRC, és un lloc on s’hi 

treballa les 24h i s’ha de tindre present per les papereres. Ens diuen que precisament 

aquest contenidor orgànic es va posar a petició del cap de la SRC, ja que els agents 

ho van sol·licitar. USPAC va adjuntar unes fotos amb les papereres plenes a vesar i 
tot ple de mosquits (ho tornaran a parlar amb lo cap SRC).   

 

-Enllumenat deficient box: ens diuen que s’ha detectat en algun box que reflexa el 
llum a les pantalles, properament ho revisaran i faran les accions pertinents. 

 

PONTS: 

 -Els companys/es es queixen que per anar a formació o tir a Lleida no els posen 
vehicle oficial des de Balaguer, fent-los pujar a Ponts, tot i ser la mateixa ABP. Ens 

diuen que no hi ha inconvenient per part de la regió, i que han d’acabar de mirar amb 

l’administració els temps d’imputació d’hores. 
 

-Finestra menjador, des d’administració tenen previst fer quelcom com a Tàrrega ? 

Ens diuen que és bastant complex, ja que el menjador no dóna directe a l’exterior, 
cosa que el de Tàrrega sí. Que no ho tenen com a prioritat però que ho treballaran. 

 

-No hi ha cap Armilla exterior xl, companys/es sense armilla. Ens diuen que és cert i 

que les han demanat urgentment perquè tothom en tingui. 
 

BORGES: 

 
-Gotera molt gran a l’entrada de la CD, fa anys que hi és i l’empresa de manteniment 

no ho ha arreglat correctament, les fotos ho demostren. A part, a la peixera va caure 

una placa del fals sostre. Ens diuen que tenim raó en tot el que hem exposat i que 
parlaran amb FCC perquè facin els actuacions/reparacions més acurades.  

-Deixem constància de la gran manca d’efectius que hi ha i que afecta directament a 

la concessió dels PAP’S dels nadals, hem tingut casos que amb la màxima puntuació 

no han pogut gaudir-los. I enguany passarà quelcom similar. Ens diuen que amb els 
efectius que tenen fan el que poden i que miraran el tema dels PAP’S Nadals. 

 

MOLLERUSSA: 
 

-Tenim data per la nova comissaria ? Se’n parla ?. La manca d’espai és notòria. Des 

de la regió són conscients de la problemàtica d’espai i d’instal·lacions, així mateix es 
veu amb bons ulls una nova comissaria. L’Ajuntament ja ha cedit els terrenys, falta 

l’acceptació (contracte) de la Generalitat. 
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-Custòdia detinguts: se’ns diu que per norma general fan la declaració a Mollerussa 

i Borges i després es traslladen a Lleida per la custòdia, ja que són més efectius. 
 

TÀRREGA: 

-Fotocopiadora Tàrrega: finalment l’han posat nova però pel volum de fotocòpies 
que es fan seria necessari tenir 2 fotocopiadores i no 1. Es va avariar per la fira del 

teatre, es va arreglar i en 3 dies tornava a estar espatllada. 2 setmanes després 

encara estava espatllada. Ens diuen que el volum és superior a altres comissaries de 
Ponent, però no tan elevat com per tindre dos màquines (regulat per la DGP), tot i 

que ara hi siguin provisionalment, només n’hi haurà 1. 

 

-Neteja insuficient a la comissaria de Tàrrega:  En esdeveniments com la Fira del 
Teatre, en que hi ha més volum d’agents treballant als dispositius, queda palès la 

manca de neteja. Durant aquells dies la neteja va ser pèssima. Ens diuen que tenim 

raó, que hi va haver un problema amb l’empresa de neteja i que ja hi han parlat. 
Insistim que els caps de setmana Sempre hi ha manca de paper d’assecar mans. Ens 

diuen que algun cop ha succeït, però no cada cap de setmana. Des d’USPAC sabem 

que succeeix molt sovint. Companys/es us demanem que ens ho feu arribar sempre. 
 

-Inundacions Riu Ondara: a l’octubre de 2015 van ser els esdeveniments de les 

greus inundacions del Riu Sió. La comissaria de Tàrrega li va faltar només 1 pam per a 

inundar-se. S’ha fet alguna actuació per preveure quelcom ?. Què faran per a evitar 
un futur desastre?. Ens diuen que aquest tema s’ha elevat a l’Ajuntament de Tàrrega 

per a buscar una solució, i que supera l’àmbit de l’administració regional.   

 
 -Neteja vehicles: Quin volum de neteja de vehicles tenim a la Regió?. Rebem 

queixes de vehicles bruts a Tàrrega, cada quan temps es netegen els vehicles?. Ens 

diuen que no han rebut queixes al respecte, i que es netegen 1 cop al mes. 

Companys/es feu-nos arribar quan estiguin bruts i ho elevarem. 
  

BALAGUER:  

- La catifa de l’entrada: continua igual que l’última reunió regional del Maig, a més 
a més, va entrar aigua a la comissaria el dia de la tempesta (23-09-16), ara fa molta 

pudor a florit i fa molta angunia. Ens diuen que la tenen prevista per a canviar-la per 

rajoles, en quan els operaris de manteniment tinguin disponibilitat. 
 

-WC d’homes: el sanitari de l’esquerra fa sempre una pudor molt exagerada. Així 

mateix, haurà cedit l’estructura, ja que i algunes rajoles s’han trencat. Ens diuen que 

no tenien cap queixa al respecte, i que ho revisaran tot plegat. 
 

-Comissaria inundada: Va entrar molta aigua lo dia 23-09-16, bàsicament per tots 

els costats, per dalt, per baix, pel clavegueram,... Què faran al respecte?. Ens diuen 
que és cert i que van activar els serveis el més ràpid possible. Que no tenen previst 

fer cap obra, ja que pel clavegueram no passava l’aigua i sortia cap amunt. 

 
-La cadira de peixera: l’actual està trencada, s’ha retirat una en millor estat per a 

deixar-hi aquesta (per ordres del cap), cal recordar que aquesta cadira és la única que 

té una persona fixa durant 24h al dia, 365 dies/any. Ens diuen que no eren 

coneixedors, però que tan aviat com tinguin una de nova l’enviaran urgentment. 
 

-Manca de seguretat als accessos del Jutjat: Ens comuniquen que s’han fet 

algunes de les actuacions pertinents en els problemes estructurals o de funcionament, 
tot i que lo realment rellevant no s’ha fet. Alguns jutges veurien bé el seu trasllat a 

comissaria, en el cas de fer-se molts detinguts. 

 
 

  



4 
 

TRÀNSIT: 

 

 Continuem amb les mateixes queixes que a l’altra reunió.  
 -PDA’s fallen moltíssim, s’apaguen soles enmig d’un cobrament o altri i has de tindre 

a un ciutadà durant molta estona aturat. I no hi ha suficients cables per les mateixes. 

Ens diuen que tenim raó, però que no depèn de l’ART. Elevarem la queixa a la Divisió. 
 

-PGA’s de les agents femenines de Tàrrega, un altre any i ja ne van uns quants, tenen 

una valoració idèntica les tres agents, i inferior als agents masculins. Podríem parlar 
d’una discriminació de sexe ?. No ens donen cap resposta acurada al respecte, tot 

dient que ho comprovaran més acuradament. Us informarem més endavant. 

 

-Als controls de velocitat, a Tàrrega sobretot, ens trobem moltes ocasions els 
companys de les bòxer traient cotxes de l’Autovia sense parar, fins a arribar tindre 4, 

5 o 6 vehicles aturats amb moltes persones al seu interior (sense saber qui són), i per 

contra únicament som 2 agents notificant. Això és inadmissible en el context actual 
d’alerta. Ens diuen que ho revisaran i donaran instruccions perquè no succeeixi. 

Companys/es us demanem que ens informeu cada cop que passi, i ho elevarem.  

 
-Gossos vius a l’autovia, hem avançat des de l’última reunió regional ?, van dir que 

estaven pendents d’un conveni a nivell regional. Ens diuen que estem en el mateix 

punt, que des de la regió s’han reunit amb càrrecs de l’administració per a trobar una 

solució, la qual passaria per un conveni amb una canera que se’n fes càrrec les 24h. 
 

 ARRO: 

 
Continua el desgavell de canvis de planificació, 

aquí us deixem mostra d’una setmana de treball 

dels equips de l’ARRO, i això succeeix sovint. No 

han deixat de fer cap torn. 
Això destrossa a qualsevol persona, després ens 

estranya que tinguem absentisme?. Ens estem 

carregant la salut dels Mossos. Què faran al 
respecte?. El cap de la Unitat diu que va ser una 

cosa puntual, i no sempre és així. USPAC va 

deixar clar que això succeeix cada setmana i s’ha 
buscar la manera de solucionar-ho. Des de la regió 

ens diuen que tornaran a revisar quelcom i buscaran una solució. Companys/es feu 

arribar les planificacions cada setmana al vostre delegat, i ho elevarem on calgui. 

 
 REGIONAL: 

-Emmagatzematge marihuana: ho hem denunciat infinitat de vegades, però veiem 

que alguns caps no ho volen entendre. Tornem a insistir que a nivell de comissaries es 
tinguin un contenidors (petició històrica d’USPAC) per a posar-ho. El nou cap de 

Regió ho ha entès i ens diu que posarà contenidors a totes les comissaries i que la 

seva prioritat és la destrucció de les plantes “insitu”, tot i que això depèn del Jutjat. 
 

-Vam sol·licitar (reunió 31-05) un canvi en la planificació del tir, es tindrà en 

compte ?. Ens diuen que ho tindran en compte i així ho faran saber a totes les unitats 

i comissaries de la regió. 
 

-Quantes armilles manquen i de fundes manquen ?. Ens diuen que s’han repartit 

708 armilles, o sigui un 72%, i un total de 606 fundes. Esperen entregar-les totes a 
finals d’any. Quantes Defenses extensibles?. Ens diuen que estan totes lliurades a 

Ponent. Els expliquem la baixa qualitat d’aquestes i ens diuen que no depèn d’ells.   
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-Manca d’efectius en totes les comissaries: observem molts torns amb una única 

patrulla a moltes Comissaries del territori. Inclòs algun dia de nit sense patrulles. Ens 

diuen que amb els efectius que tenen ho fan el millor possible (980 efectius a la RPP). 
Des d’USPAC els hi diem que l’estructura del CME estar mal dissenyada, des del 

moment que moltes comissaries d’arreu hi ha més efectius dintre la comissaria que al 

carrer fent patrullatge. Ens diuen què no depèn d’ells. Se’ls pregunta si faran canvis 
amb el nou cap de Regió. Ens diuen que ho estudiaran (semblem a la DGP, tot ho 

estudien, però no fan res,... veure’m si la regió ens sorprèn). Posem l’exemple de 

Mollerussa, com podria ser qualsevol altra comissaria de Ponent: 9 efectius 
dintre de les dependències, i si sumem Porta i OAC fan un total d’11 efectius. 

Per contra la majoria de torns són 2, 3 o 4 agents fent patrullatge. 

COMPAREU VOSALTRES MATEIXOS !!! 

 
-Conciliació familiar: aquells/es agents que tingueu les parelles mossos, ens diuen 

que no hi haurà cap problema des de la regió per a facilitar-ho tot. Ens ho comenteu a 

USPAC i demanarem dia i hora amb els caps per a tractar-ho. 
 

-Hores extres: ens diuen que el màxim per a la regió són 300 hores, les quals es 

dediquen exclusivament per a POE A, i aquestes només es fan a Lleida (ARRO i USC). 
Tot i puntualment, l’ARRO en va fer a la fira de Tàrrega i a l’Akelarre per tindre 

aquesta necessitat. Es planteja de fer servir les hores extres per a cobrir els 

esdeveniments importants i així evitar convocar efectius en torn de nits, i d’aquesta 

manera pal·liar la manca d’efectius. Ens diuen que no faran aquesta mesura. 
 

-Compensació als agents responsables: abans es donaven 30 min/dia als que 

feien aquesta tasca. Ens tornen a dir que no ho faran i que això depèn de la DGP. 
 

-Esprai de defensa: el cap de la regió no es vol mullar i no vol autoritzar quelcom. 

 

-Pla de seguretat de les comissaries: Se’ns diu que es va enviar abans de l’estiu, 
amb les millores a fer a cada edifici. Des d’USPAC preguntarem al CSSL. 

 

-Comanaments de guàrdia amb el vehicle oficial:  Denunciem que el fan servir 
durant dies i no estan de guàrdia, deixant l’altre vehicle aparcat a comissaria, o 

mentre tenen el seu al taller reparant. Tenim proves d’això i són de diferents 

comissaries i Unitats de Ponent. Demanem que facin recordatori als Comanaments 
sobre la utilització dels vehicles. Se’ns diu que s’ha fet recordatori a tots els Caps de 

la regió i ens comenten que quan torni a succeir els hi diguem. Companys/es quan 

detecteu aquesta situació poseu-vos en contacte amb nosaltres i ho 

denunciarem immediatament. Els comanaments haurien de donar exemple. 
 

-Compliment dels horaris i uniformitat dels Comanaments: elevem a la regió la 

nostra queixa i els hi diem que s’ha de practicar amb l’exemple, ja que l’horari s’ha de 
complir per tothom, d’igual manera que la uniformitat completa. Se’ns diu que si, que 

tenim raó i que s’ha fet recordatori arreu. Estarem pendents i ho denunciarem. 

 
 

COMPANYS/ES, HEM PORTAT MOLTS PUNTS A LA REUNIÓ I HEM OBTINGUT POQUES 

SOLUCIONS. CONTINUAREM TREBALLANT PER A MILLORAR LA REGIÓ. 
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